
Pölsebo småstugeförenings årsmöte  

 

Tid: 17 mars 2014 kl. 19.00 

Plats: Samlingslokalen i Lundby Nya kyrka 

 

 

1. Mötets öppnande 

Ulrika Mårdborg hälsar alla varmt välkomna och förklarar mötet öppnat. 

 

2. Val av mötesordförande 

Årsmötet väljer Ulrika Mårdborg till mötesordförande. 

 

3. Val av sekreterare 

Årsmötet väljer Björn Wallermark till sekreterare. 

 

4. Val av två justeringsmän tillika rösträknare 

Årsmötet väljer Lars Haraldsson och Glenn Andersson att justera protokollet och tillika 

vara rösträknare.  

 

5. Godkännande av dagordningen 

Årsmötet beslutar att godkänna dagordningen. 

 

6. Frågan om kallelsen skett i laga ordning 

Årsmötet beslutar att kallelsen skett i laga ordning.  

 

7. Styrelsens årsberättelse 

Ulrika Mårdborg läser upp årsberättelsen för föregående verksamhetsår. Årsmötet beslutar 

att godkänna årsberättelsen och lägga den till handlingarna. 

 

8. Revisorernas berättelse 

Kenneth Bernting presenterar revisorernas berättelse.  

 

9. Beslut om ansvarsfrihet 

Årsmötet beslutar att bevilja styrelsen ansvarsfrihet.  

 

10. Fastställande av resultat- och balansräkning för föreningen samt servisskadefonden 

Ard Vromans presenterar föregående års resultat- och balansräkning samt årets 

utbetalningar i servisskadefonden. Årsmötet beslutar att fastställa resultat- och 

balansräkningen och lägga den till handlingarna.  

 

11. Beslut om medlemsavgift och dess fördelning 

Årsmötet fastställer medlemsavgiften till 150 kr per år varav 50 kr avsätts till 

servisskadefonden. Medlemsavgiften är oförändrad jämfört med föregående 

verksamhetsår. Medlemsavgiften för fastigheterna vid Londongatan 47 B-M reduceras 

med avsättningen till servisskadefonden. 

 

12. Beslut om arvoden 

Årsmötet beslutar att styrelsens arvoden förblir samma som föregående verksamhetsår.  

 

 



 

 

13. Val av styrelseledamöter 

Finn Ternrud presenterar valberedningens förslag till styrelseledamöter.  

 

Föreslås för omval på två år: ordförande Ulrika Mårdborg, Björn Wallermark, David 

Roland och Cecilia Flodin. 

Föreslås för omval på ett år: Emma Landervik. 

Förslag till nya ledamöter som väljs på ett år: Erik Petzell och Heather Alexander som 

ersätter Tove Andersson och Irene Wretlind som ställer sina platser till förfogande.  

 

Kassör Ard Vromans valdes på två år vid föregående årsmöte. 

 

Årsmötet beslutar att godkänna valberedningens förslag till val av styrelseledamöter. 

 

14. Val av revisorer 

Kenneth Bernting och Stefan Asting föreslås för omval på ett år. Årsmötet beslutar att 

godkänna förslaget. 

 

15. Val av valberedning 

Årsmötet beslutar att välja Finn Ternrud och Lea-Vanessa Lohr till valberedingen för 

verksamhetsåret 2014. 

 

16. Diskussion om Pölsebo småstugeförenings 75-årsjubileum 

Pölsebo småstugeförening fyller 75 år 2014. Styrelsen lyfter frågan med årsmötet om och 

i så fall hur föreningen ska uppmärksamma detta. Styrelsen behöver medlemmarnas 

synpunkter. Vi avsätter en stund för diskussion vid borden. Förslagen och synpunkterna 

skrivs ner och lämnas till styrelsen som kommer att återkomma till medlemmarna med ett 

förslag.  

 

17. Budget för 2014 och förslag till finansiering av ett eventuellt 75-årsfirande 

Ard Vromans redogör för styrelsens förslag till budget för 2014. Inköpet av en ny 

släpvagn innebär att föreningen har 8000 kr i kassan att röra sig med under 2014. Med 

anledning av ett eventuellt 75-årsfirande föreslår styrelsen att föreningen tillfälligt 

godkänner ett lån från servisskadefonden på max 15 000 kr och som ska återbetalas.  

Frågan diskuteras av årsmötet och godkänns med förbehållet att aktiviteten/aktiviteterna 

ska anordnas med alla föreningens medlemmar i åtanke. Något som lockar och är möjligt 

att ta del av många. 

 

18. Rapport från Grannsamverkansgruppen 

Mikael Skålberg och Ronny Lindegren från grannsamverkansgruppen informerar om 

gruppens verksamhet. Grannsamverkan innebär att de boende i området tillsammans med 

polisen ska se till att området blir tryggt. Gruppen ser årligen över 

grannsamverkansskyltarna i området och får redovisning av polisen om anmälda brott i 

området. Två villainbrott har rapporterats under 2013 vilket är en minskning jämfört med 

föregående år då sex inbrott rapporterades i området. Praktiska tips och information från 

grannsamverkansgruppen kommer löpande att läggas ut på föreningens hemsida.  

 

 

 



19. Inkomna motioner 

Inga motioner har inkommit till årsmötet. 

 

20. Inkomna skrivelser 

Inga skrivelser har inkommit till årsmötet. 

 

21. Övriga frågor 

 

 I samband med kaffepausen berättar Eva Andersson från Trafikverket, som är 

inbjuden av styrelsen, om den planerade utbyggnaden av Hamnbanan och etappen 

Eriksberg – Pölsebo.  

 Ard Vromans lyfter frågan om att med frivilliga medlemmars hjälp ta fram en 

minnesskrift med anledning av att föreningen fyller 75 år. Ard efterlyser medlemmar 

som bott i området länge och som kan tänka sig att bidra med sina berättelser, foton 

som kan finns sparade m.m. Intresserade ombeds kontakta Ard Vromans.    

 

22. Mötets avslutande 

Ulrika Mårdborg tackar alla närvarande och förklarar mötet avlutat.  

 

 

 

 

………………………………  ………………………………. 

Björn Wallermark, sekreterare   Ulrika Mårdborg, ordförande 

 

 

 

 

………………………………  ………………………………. 

Lars Haraldsson   Glenn Andersson 

 

  

 

 

 

 

 


